
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: GT 

Dato: 2. april 2025 

Varighed: 17.10 - 19.40 

 

Indkaldt:  
Line Friberg Nielsen LN, Sander Nielsen 
SN, Marie Louise Stochholm MS, Mia 
Nyberg Godiksen MG, Laura Friberg 
Nielsen LFN, Michala Holm Faber MF, 
Anton Emil Lund Bøgvad AE, Kim 
Borgselius KB, Nick Bruhn-Petersen NB, 
Magnus Wiik MAW, Gitte Tonn GT, 
Anders Boesen, AB 
 
Fraværende:  
Afbud fra: Mia  
Uden afbud: 

0. 
Forældrehenvendelse 
omkring lejrskoler 

Forælder Michael Douglas Johnson har bedt om at møde 
skolebestyrelsen omkring nedskæring af antal af lejrskoler på 
skolen – han mener det er i strid med politiske løfter, samt at der 
ikke er orienteret nok omkring det. 
 
AB forklarer i henhold til referat fra sidste år, at det er 
økonomien som er den primære årsag til en reducering af 
lejrskoler. Diskussionen i SB var bundet i prioritering af 
lærerressourcer i forhold lejrskoler og dagligdagen hvor der kan 
være flere timer 
Michael anfører at det gavnlige i forhold til klassens trivsel, samt 
ser det som en klar forringelse af skolelivet på Christianshavns 
skole. 
 
Der ligger et notat med spørgsmål til BUF omkring lejrskoler 
som spørger specifikt til Christianshavns skole. 
 
 
 

LN 
B 
17.10 - 
17.25 

 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden og ref fra 
sidste møde 
 

godkendt LN 
B 
17.25 - 
17.30 

 

2. Meddelelser 
    2.1 Formand/kvinde 
    2.2 Skoleledelse 
    2.3 KKFO 
    2.4 Elevråd 
    2.5 Personale 
 

2.1: 
LN var med til at starte visionsdagen op. 
 
2.2:  
Vi har slået to stillinger op: 
- en børnehaveklasselærer stilling pga pensionering – vi har 
endvidere fået endnu en opsigelse fra en bh. Kl. Leder der skal til 
Skolen på Grundvigsvej og arbejde med 100% alderblandet 
indskoling. 
- en lærerstilling til 1. årgang pga pensionering 
Samtaler d.9.4. kl 16 og 24.4- samtalerne starter kl. 15.30 den 
24.4, hvem kan deltage af forældrene? 
AB afventer hvem der deltager 
 

LN 
 
AB 
 
MAW 
 
KB/NB 
 
O 
17.30 - 
17.45 



Vi har ansat Allan som pædagog, som går i gang med de første 
opgaver som overgangspædagog 
SUS samtale er fastlagt til næste skoleår 
 
To gange om året inviterer Børne- og Ungdomsforvaltningen 
(BUU) de københavnske skolebestyrelser til dialogmøde. Her er 
datoer og temaer for planlagte møder samt seneste invitation. 
Dialogmøderne giver skolebestyrelserne mulighed for at 
netværke og tale om, hvordan skolebestyrelsen og forældre kan 
understøtte udviklingen på skolen.  
Dato for møderne i 2025 
Næste år er møderne planlagt til at finde sted: 

• Torsdag den 24. april 2025 
Tema: Hvordan indretter vi fremtidens folkeskole i 
København 

• Onsdag den 22. oktober 2025. 
Møderne holdes typisk fra omkring 16.30-19.00 inklusive 
spisning. Yderligere oplysninger om møderne følger, så snart de 
foreligger. 

Vi havde visionsdag som gik rigtig godt hvor vi fik taget hul på 
snakken om vision og fremtidens børneparate skole – og hvordan 
lærerne kunne se vi kunne ændre ting, der retter skolen mere ind 
mod mangfoldige børnefællesskaber. 

 
2.3 
I gang med klargøring til majbørn og overleveringssamtaler 
Både for Bh. klasser og 3. klasser er det til klub 
Par og tyve overleveringssamtaler med børnehavebørn. I år er der 
flere børn indskrevne til kommende bh. Klasser 
I år har der været flere overleveringssamtaler særlig med 
børnehaver længere væk fra. 
 
 

 
2.4 
Der har været afholdt papirflyverkonkurrence til midt på ugen. 
Elevrådet arbejder på at planlægge aktivitetsdagen (tidligere 
fodboldturneringsdag). Der tilbydes forskellige aktiviteter og 
elevrødderne står også for aktiviteter. De får også mulighed for 
deltagelse i aktiviteter.  
Der er fuld gang i planlægning af en fest for de ældste elever. 
 
2.5 
Vi arbejder på skoleplanen for næste skoleår, der nu er fremlagt i 
MED som den endelige version, dog er der den endelig fordeling 
af timer fra mangfoldige børnefællesskaber, for lærerne, som skal 
forhandles færdig med TR for lærerne.  
 

 

3.  
Princip for samarbejde 
mellem skole-hjem og 
kommunikation 

Godkendelse af princip om Kommunikation – se bilag 3.1 
afventer, da princippet skal forbi lærere og pædagoger, så de har 
mulighed for at gøre opmærksom på ting vi har glemt eller.... 

AB/GT 
MS 
17.45-
18.35 



 

- Kommunikation 

- Skole-hjemsamarbejde 
Arbejdsgruppe nedsættes 
af de næste to principper 

1. Undervisningens 
organisering, 
holddeling og 
klassedannelse 

2. Skolens arbejde 
med elevernes 
udvikling i faglige 
og sociale 
fællesskaber 

 

Forældrene kan også få det i høring ved det samlede 
forældremøde med SB-beretningen. - LN rammesætter  
 
 
 
Fortsat diskussion af princip for Skole-hjemsamarbejde. 
 
Gruppen mødes og arbejder videre med færdiggørelse af 
princippet så der ligger et færdigt udkast. 
 
 
Arbejdsgruppe til de næste to principper: 
LN + MF 
 

 

4. Mangfoldighedsdags-
orden og kvalitetsaftalen 

Oplæg af AB med efterfølgende diskussion 
AB forklarer formålet med mangfoldige børnefællesskaber 
Økonomisk betyder det at BUF-flex midler udfases og går ind i 
den samlede økonomi. 
Som det ser ud nu får det en stor økonomisk betydening for 
Chr. Skole, da der ikke ses på hvad skolen har fået tildelt. 
Det betyder færre midler for Chr. Skole over de næste år. 
 
Der tildeles midler til: 
 kompetenceudvikling for at skabe deltagelsesmuligheder for en 
bredere børnegruppe 
Overgangspædagoger 
Tid til faglig sparring, forberedelse og forældredialog svarende 
til 40 lektioner 
Co-teaching til bh. Klasser og 1. klasser 
Øget ledelse 
 
Skolen ser en øget frihed til og mulighed for at sætte ind med 
ekstra ressourcer alt efter behov over et skoleår 
Vi er usikre på hvordan eller hvorvidt midlerne egentlig kan 
række til den opgave vi står med i forhold til mangfoldige 
børnefællesskaber. 
Snakken om lejrskoler tages op igen i forbindelse med midlerne 
Og vi vil gerne at vi vender tilbage over de næste år at vi ser på 
lejrskoler på Chr. skole 
 
 
Tilkendegivelse fra SB omkring: 

- Valgfagsplacering 

- Karakterer for 6. og 7. årgang 

- Timefordelingsplanen og skoledagslængde for 0 – 3 
klasse. 

Vi foreslår at vi laver en skoledag for børnehaveklasse, 1. 
klasse og 2. klasse alle har en skoledag med 5 lektioner dagligt, 
mens 3. klasserne skal have 27 lektioner. Det betyder at 
børnehaveklasser til 2. klasse vil være i skoleregi fra kl. 8 – 
12.50. Der vil være dage hvor vi forlægger den fysiske 
tilstedeværelse til KKFO’en. 
 
Fra 4. til 9. klasse følger vi timefordelingsplanen. 

AB/MAWO 
18.35 -
19.05 



4 årg 28 lek 
5 årg 30 lek 
6 årg 31 lek 
7 årg 30 lek 
8 årg 33 lek 
9 årg 32 lek. 
 
Skolebestyrelsen godkender indstillingen.  

 

5.  
Stavnsbofonden 

Hvordan skal midler placeres og anvendes fra Kræmmermarked. 
SB skal vedtage hvordan midler fremadrettet skal placeres. 
 
Sættes på til næste møde grundet skred i tiden 

D/B 
19.05-
19.20 

 

6.  
Fælles møde - 
kontaktforældremøde 

Dato 7.5. 
Temaer skal fastlægges: 
Nyt medlem til SB 
Beretning 
Mangfoldige børnefællesskaber - Skolen for alle Fra inklusion til 
mangfoldighed 
Trafik - forældre som kunne hjælpe om morgenen 
 
 
Line træder ud, da hun flytter  

D/B 
19.20-
19.35 

 

7.  
Forældre henvendelser 
 

Trafik 
Flere forældre som har henvendt sig til SB og Anders ang. 
Forældre der sætter børn af i biler uden for skolen. 
Der har været sat en trafiksikker skolevej på fra politisk side hvor 
den var på overførelsessagen tilbage i 2021 
Men den synes glemt  
SB vil gerne sende et brev igen til denne gang politikerne 
Der drøftes om en skole på Østerbro hvor der er set gule veste der 
hjælper med trafiksikkerheden. 
Tænke ind til efter sommerferien -  

19.35 - 
19.40 

 

Til næste møde: 

 


